



2022 Impact Report

Lublin Award Recipient

Dress for Success® Montreal empowers women to achieve economic independence by providing a network of support, professional attire, and development tools to help women thrive.



767 women

Dressed for Success by our volunteers for interviews and jobs from September 2020 to December 2022*

26 women

Suited through our virtual suiting program

\$15,000

Raised through Shop for Success initiative

3,000

articles of clothing and accessories received



320 women

Providing women with retention resources

36 virtual conferences

Offered to members of our Professional Women's Group from September 2020 to December 2022*



71

Community partners

9

Board members

5

Staff members

2

Summer interns

64

Volunteers



2,407

Facebook page likes

1,023

Instagram followers

875

LinkedIn connections

16,791

Website visits

*Our operations ceased in March – August 2020 and again in January - February 2021 due to government regulations in response to the COVID-19 pandemic.



Rapport d'impact 2022

Lauréat du prix [Lublin](#)

Dress for Success® Montréal donne aux femmes les moyens d'accéder à l'indépendance économique en leur fournissant un réseau de soutien, des vêtements professionnels et des outils de développement.



767 femmes

Habillées par nos bénévoles pour leurs entrevues et emplois de septembre 2020 à décembre 2022*

26 femmes

Habillées par notre programme d'habillage virtuel de septembre 2021 à décembre 2022*

15 000\$

Récoltés lors de nos ventes Magasinez pour le Succès

3,000

vêtements et accessoires reçus



320 femmes

Fournir aux femmes des ressources pour le maintien de l'emploi

36 conférences

Offertes virtuellement aux membres de notre Réseau Femmes Action de septembre 2020 à décembre 2022*



71

Partenaires communautaires

9

Membres du conseil d'administration

5

Membres du personnel

64

Bénévoles

1 Stagiaire



2 407

« j'aime » sur notre page Facebook

1 023

Abonnés Instagram

875

Connections LinkedIn

16 791

Visites sur notre site web

*Nos opérations ont cessé entre mars et août 2020 ainsi que janvier – février 2021 en raison des mesures gouvernementales liées à la pandémie de la COVID-19.